

Title (en)

PROBE AND METHOD FOR THE DIAGNOSTIC OF THE SEX OF A HUMAN EMBRYO.

Title (de)

SONDE UND VERFAHREN ZUR DIAGNOSE DES GESCHLECHTS EINES EMBRYOS.

Title (fr)

SONDE ET PROCEDE POUR LE DIAGNOSTIC DU SEXE D'UN EMBRYON HUMAIN.

Publication

**EP 0188485 A1 19860730 (FR)**

Application

**EP 85903297 A 19850628**

Priority

FR 8410408 A 19840629

Abstract (en)

[origin: WO8600342A1] Probe and method for the detection \$i(in vitro) of the sex of a human embryo by hybridation of the probe with nucleic acids of cells from said embryo. The method is implemented with a probe containing a fragment of DNA hybridable with the fragment EcoRI of 2.8 kb obtained from the euchromatic region of the large arm of the chromosome Y and deposited on the 29/06/1984 at the Collection Nationale des Cultures de Micro-organismes under the No I/312, said hybridation being performed or maintained in the presence of a solution 0.1 x SSC, at 65-68°C, more particularly 68°C.

Abstract (fr)

Une sonde et un procédé pour la détection in vitro du sexe d'un embryon humain par hybridation de la sonde avec les acides nucléiques de cellules provenant de cet embryon. Le procédé est mis en oeuvre avec une sonde contenant un fragment d'ADN hybridable avec le fragment EcoRI de 2,8 kb obtenu à partir de la région euchromatique du grand bras d'un chromosome Y et déposé le 29/06/1984 à la Collection Nationale des Cultures de Microorganismes sous le No I-312, cette hybridation étant réalisable ou maintenue en présence d'une solution 0,1 x SSC, à 65 - 68°C, plus particulièrement 68°C.

IPC 1-7

**C12Q 1/68**

IPC 8 full level

**C12Q 1/68** (2018.01); **C12Q 1/6879** (2018.01)

CPC (source: EP)

**C12Q 1/68** (2013.01); **C12Q 1/6879** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600342A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8600342 A1 19860116**; EP 0188485 A1 19860730; ES 544664 A0 19860716; ES 8608683 A1 19860716; FR 2566911 A1 19860103;  
GR 851598 B 19851125; PT 80743 A 19850701; PT 80743 B 19861211

DOCDB simple family (application)

**FR 8500178 W 19850628**; EP 85903297 A 19850628; ES 544664 A 19850628; FR 8410408 A 19840629; GR 850101598 A 19850628;  
PT 8074385 A 19850628